
Grup Municipal

MOCIÓ PERQUÈ S'INICIEN NEGOCIACIONS AMB L'AJUNTAMENT DE VALÈNCIA,  PER A LA
INSTAL·LACIÓ  DE  SENYALÍSTICA  PER  A  IDENTIFICAR  PARADES,  HORARIS  I  RESTA
D'INFORMACIÓ PER ALS USUARIS DE LA LÍNIA 183 (METROBÚS). 

Josep Ferran Baixauli Chornet, i en representació del Grup Municipal Bloc-Compromís per Sedaví,
en aplicació de l’article 97 del ROF presenta per a la seua inclusió i debat del Ple, la següent:

PROPOSTA

EXPOSICIÓ DE MOTIUS:

Que en l'actualitat l'únic mitjà de transport públic directe entre el municipi de Sedaví i la ciutat de
València,  és  la  línia  183 d'Autobusos Metropolitans de València  (Metrobús),  la  qual  realitza  el
trajecte CC Alfafar – Sedaví – València, amb parades dins de la ciutat de València, i de les quals
només una d'elles es troba retolada en el lloc mateix de la parada, mancant la resta de les parades
de senyalització, retolació o identificació, que faça possibles que els usuaris coneguen l’ubicació,
horaris, etc., del mencionat servici d'autobusos.

Segons ha pogut conéixer este Grup Municipal, l'esmentada falta de senyalització ve donada per la
intransigència de l'Ajuntament de València, que es col·loque qualsevol tipus d'identificació de les
mencionades parades, a excepció de la de l'inici del trajecte, siti en Av. Germanies, 41.

Per tot això proposa al Ple de la Corporació l'adopció del següents

ACORDS:

PRIMER.-  Que  s'inicien  les  negociacions  de  l'Ajuntament  de  Sedaví  amb  al  departament
corresponent de l'administració local de  la ciutat de València, instan que s'autoritze la ubicació les
parades  necessàries  en  la  ciutat  de  València,  així  com que s'instal·le  la  señaléptica  que  siga
necessària per a identificar les parades, horaris i la resta d'informació per als usuaris de la línia 183
d'Autobusos Metropolitans de València (Metrobús), la qual realitza el trajecte CC Alfafar – Sedaví –
València.

SEGON.- Que s'informe puntualment esta Ple de la Corporació, de les negociacions que es duguen
a terme, així com del resultat obtingut. 

El Ayuntamiento Pleno, por unanimidad de los doce concejales presentes en la sesión acuerda
aprobar la propuesta en sus propios términos.

 


